
PROTOKÓŁ NR 5/11

z posiedzenia Komisji: Budżetu, Planowania i Finansów 

oraz Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą,

które odbyło się 3 listopada 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Adam Bierowski – Przewodniczący Komisji,

3. Anna Klepacz,

4. Kamila Pietraszek,

5. Zofia Ujma,

6. Krzysztof Kapała,

7. Zbigniew Mazurak,

8. Paweł Pituch,

9. Stanisław Schmidt.

Nieobecni  usprawiedliwieni:  Teresa Szczepańska,  Maria  Zielińska,  Mariusz  Kubiak,  Zbigniew 

Piątek, Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

10. Mirosław Górecki,

11. Jerzy Gadomski,

12. Adam Gzik,

13. Patryk Hobgarski,

14. Janusz Kwak,

15. Robert Oskulski,

16. Lesław Skowron.

Porządek obrad:

1. Spotkanie  było  poświęcone  zagospodarowaniu  i  remontowi  stadionu  w  Kowarach,  który 

spełnia  swoją  rolę  jako  stadion,  a  nie  będzie  mógł  być  objętym przez  PZPN  jako obiekt 

sportowy.

Ad. 1 Spotkanie koordynował Przewodniczący K. B. P. i F. P. Artur Wrona.

Pani która przedstawiła projekt przyszłego stadionu, mówiła o 500 (pięciuset miejsc siedzących dla kibiców).

Pan  Burmistrz  prosił  aby  zastanowić  się  nad koncepcją  i  w 2012 roku należy  zabezpieczyć  środki  przez 

pozyskanie ich z LOTTO – czy UE. Na razie trzeba zrobić dokumentację .

Radny, P. Artur Wrona pytał o to jak ważne są ławki (krzesła, siedzenia), aby mieć licencję według PZPN-u.

Pan Burmistrz odpowiedział  cytat „krzesełka można zamontować w 2012 r.  a  następnie zdjąć, nie jest  to 

żaden problem” - koniec cytatu.
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Pan Radny Kapała Krzysztof spytał jakie były plany Pana Burmistrza przez ostatnie 5 lat?

Pan Burmistrz odpowiedział  że były plany związane z  inwestorem, który  miał  zagospodarować wszystkie  

tereny, również basen i wyspę.

Pan Kwak wspomniał o M. Karpacz który pozyskał 7,5 mln zł na budowę stadionu. W tym temacie nikt nie był  

zorientowany.

Pan Radny Paweł Pituch złożył wniosek formalny. 

Jak we wnioskach: Czy będą na pewno pieniądze w budżecie na projekt stadionu?

(przegłosowano jednogłośnie). 

Wnioski Komisji:

1. Komisja B. P. i F. oraz S. T. i K. z Z. wnioskuje aby zabezpieczyć w budżecie Miasta Kowary środki  

na projekt stadionu w Mieście Kowary.

Protokołowała:                                                                                                     Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                    Budżetu, Planowania i Finansów;

                                                                                                                Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą
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